



**BEWERBUNG FÜR DIE KONSEKUTIVEN MASTERSTUDIENGÄNGE DER LEUPHANA
GRADUATE SCHOOL
NACHWEIS DER ENGLISCHKENNTNISSE**
Application for consecutive Master's Programs at Leuphana Graduate School
PROOF OF ENGLISH LANGUAGE PROFICIENCY

Hinweis: Das pdf-Formular kann ab Adobe Reader 7.0 direkt am PC ausgefüllt werden.
Note: This pdf-form can be filled directly in your PC with Adobe Reader 7.0 or higher.

Name, Vorname:
Name, Given Name:

Bewerbernummer:
Applicant Number:

Die ausreichend anerkannten Englischkenntnisse werden nachgewiesen durch (bitte zutreffendes ankreuzen):
Sufficient command of English is proven by (please tick as appropriate):

- a) internetbasiertem TOEFL - Test mit mindestens 85 Punkten (kein TOEFL ITP)
internet-based TOEFL - Test with a minimum of 85 points (no TOEFL ITP)
- b) TOEIC – Test mit mindestens 785 Punkten
TOEIC – Test with a minimum of 785 points
- c) IELTS 5.5 Test
IELTS 5.5 Test
- d) Cambridge Advanced Certificate of English (CAE) mit Grade C oder besser
Cambridge Advanced Certificate of English (CAE) with Grade C or higher
- e) ein erfolgreich abgeschlossenes Studium im Fach Englisch
a successfully completed course of studies in English
- f) ein Zeugnis einer englischsprachigen Schule, das in dem jeweiligen Land zum Studium berechtigt
a certificate qualifying for entry into higher education in the relevant from an English-speaking school
- g) Module eines Hochschulstudiums im Umfang von mindestens 30 Credit Points (nach ECTS), die ausschließlich in englischer Lehr- und Prüfungssprache erbracht wurden. Bitte in diesem Fall die nachfolgende Erklärung von der vorherigen Hochschule ausfüllen lassen. Ohne diese kann der Nachweis der geforderten Englischkenntnisse nicht anerkannt werden!
A passed module from any higher-education program, having earning at least 30 ECTS Credit Points, held exclusively in English, including teaching and examination language. Should this be the case, please have the following attestation on required knowledge of English filled out by your previous higher-education institution.

HINWEIS: ALLE NACHWEISE SOLLEN NICHT ÄLTER ALS 4 JAHRE SEIN!
PLEASE NOTE: NO CERTIFICATE OR ATTESTATION MAY BE OLDER THAN 4 YEARS.

Bei g) bitte weiter auf Seite 2.
Concerning g) please proceed to page 2.



ERKLÄRUNG DER HOCHSCHULE

Attestation of the Higher-Education Institution

Name der Hochschule: _____
Name of Higher-Education Institution:

Name des Studienganges: _____
Program's name:

Hiermit wird bescheinigt, dass Frau/Herr _____,
geboren am _____, im oben genannten Studiengang an unserer Hochschule _____ Credit
Anzahl Points (nach ECTS) in Modulen mit ausschließlich englischer Lehr- und Prüfungssprache erbracht hat.

This is to certify that, within the framework of the above-named course of studies at our higher-education institution,
Ms./Mr. _____, born on _____, obtained _____ ECTS Credit Points
in modules exclusively taught and examined in English.

Ort, Datum
Place, Date

Unterschrift
Signature

Stempel der Hochschule
University Stamp

Wichtiger Hinweis:

Der Nachweis der erforderlichen Englischkenntnisse kann nur anerkannt werden, wenn die jeweiligen Zertifikate/Nachweise, sowie die Seiten 1 und 2 dieses Formulars eingereicht werden!

Please note:

The Proof of Sufficient Proficiency in English can only be recognized if the relevant certificates/attestations, as well as pages 1 and 2 of this form are also submitted.